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Problems of evaluation of learning outcomes in universities 
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Universities use different approaches to student assessment, the diversity of which 

is not always considered reasonable. As state authorized bodies do not regulate the 

evaluation of learning outcomes, universities apply their own evaluations in their 

own internal regulations. The article proposes a methodology for evaluating lear-

ning outcomes, based on a combination of academic credits and learning outcomes, 

which allows for a more realistic measure of actual student achievement in univer-

sities. 
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Университеты используют разные подходы к оценке студентов, что не всегда 

считается разумным. Поскольку оценка результатов обучения не регулируется 

уполномоченными государственными органами, университеты применяют 

собственные методы оценки в соответствии со своими внутренними регламен-

тами. В статье предлагается методика оценки результатов обучения, основан-ная 

на сочетании академических кредитов и результатов обучения, которая позволяет 

более реалистично измерить фактическую успеваемость студентов в 

университетах.  


